



Yuen Long Public Secondary School

元朗公立中學

Allocation of S.1 Discretionary Places (for Admission in September 2024)

中一自行分配學位 (於二零二四年九月入讀中一)

Number of S.1 Discretionary Places

中一自行分配學位數目

43

Date of Submission of Application Form: 2nd January (Tuesday) to 16th January 2024 (Tuesday)

申請表遞交日期: 二零二四年一月二日 (星期二) 至二零二四年一月十六日 (星期二)

Admission criteria and Weighting:

Interview 30% (Overall performance of applicant, in the form of individual interview or group discussion)	Academic Performance 40% (Applicant's school results order of merit at school)	Non-academic Performance and Potential 30% (Extra-curricular activities, awards, conduct and comments by applicant's primary school)
---	--	--

收生準則及比重:

面試 30% (學生整體表現, 以個人會面或小組討論形式進行)	學術表現 40% (學生校內成績的名次等第)	非學術表現及潛能 30% (課外活動、獎項、操行及學校評語)
---	----------------------------------	--